
  گزارش

پرسپولیس در شـــرایطی فردا به استقبال فینال جام 

حذفی خواهد رفت که قهرمان لیگ شده و بازیکنان 

و مربیانش همچنان منتظر دریافت پاداش از باشگاه 

خود هستند. اتفاقی که تا به امروز رخ نداده و این ماجرا 

نگرانی هایی را در این تیم به وجود آورده است. در سوی 

دیگر مساله عدم ارائه لیست خرید و تمدید قرارداد با 

نفراتی که یحیی تمایل به ماندن آنها در تیمش دارد از 

سوی این مربی به باشگاه خودش ابهامات زیادی را به 

وجود آورده اســـت. در واقع اصلی ترین عامل برای به 

وجود آمدن چنین شرایطی در پرسپولیس پافشاری 

رئیس سازمان خصوصی سازی برای ایجاد تغییرات در 

دو باشگاه استقلال و پرسپولیس است.  رضا درویش 

به عنوان مدیرعامل موفق در باشگاه پرسپولیس اگرچه 

از سوی وزارت ورزش اطمینان حاصل کرده که به کارش 

ادامه دهد اما او خوب می داند که حســـین قربان زاده 

تـــلاش زیادی دارد تا چند عضـــو جدید اقتصادی به 

هیات مدیره دو باشـــگاه ســـرخابی اضافه کرده و آنها 

مدیرعامل این دو باشگاه را نیز تعیین کنند. هرچند خود 

درویش این شانس را دارد که گزینه منتخب هیات مدیره 

جدید باشگاه پرسپولیس هم باشد. 

 سکوت یحیی درمورد شایعات
یحیی گل محمدی در روز هـــای اخیر ترجیح داده در مورد 

آینده اش در پرسپولیس صحبتی نکند و واکنشی به شایعات از 

خود نشان ندهد. شایعات مطرح شده درمورد یحیی این است 

که او به دنبال این است که با قهرمان کردن پرسپولیس در جام 

حذفی از سمت خود در این تیم استعفا داده و به پیشنهادهای 

دیگر توجه کند. شایعاتی که البته از سوی نزدیکان او تکذیب 

می شود و آنها اعتقاد دارند یحیی منتظر است تا تغییرات در 

هیات مدیره و احتمالا مدیریت باشگاه پرسپولیس انجام شود 

و بعد از آن لیســـت خرید و خروجی اش را به باشگاه دهد. به 

گفتـــه نزدیکان یحیی، او در حمایت از بازیکنانش که هنوز 

24 درصد قرارداد و پاداش قهرمانی در لیگ و چند بردشان را 

دریافت نکرده اند، تصمیم گرفته هیچ اقدامی برای فصل آینده 

انجام ندهد و تا زمانی هم که این پرداختی ها انجام نشود او 

همچنان در این زمینه اقدامی انجام نمی دهد. هر چند یحیی 

برای تقویت تیمش در فصل آینده ابتدا به دنبال حفظ ستاره ها 

و بعد نفرات خارجی خوب در چند پست است. از این رو شاید 

یکی دو بازیکن داخلی مدنظر او باشند. 

 هیچ بازیکنی نوتیس به باشگاه نداده
بازیکنان داخلی و خارجی پرسپولیس شاید در این فصل 

به موقع دریافتی نداشته اند و اکثرا باید تا قبل از اتمام لیگ 

تسویه حساب می کردند اما با این حال اقدامی برای فسخ 

قرارداد یکطرفه نکرده اند. در واقع آنها اگر چنین برنامه ای 

داشتند باید به باشگاه نوتیس داده و بعد از گذشت 10 روز 

اگر پولی نمی گرفتند اقدام به فسخ یکطرفه می کردند. مشابه 

این اتفاق را در سال های قبل از سوی بازیکنانی چون شجاع 

خلیل زاده و مهدی ترابی در پرسپولیس دیدیم که با وجود 

داشتن قرارداد فسخ یکطرفه کرده و راهی فوتبال قطر شدند. 

اما برای این فصل فعلا هیچ بازیکنی از پرسپولیس این کار را 

انجام نداده است. البته اگر قرار باشد سرخپوشان تا بعد از 

فینال جام حذفی همچنان منتظر تسویه حساب بمانند هیچ 

بعید نیست که برخی از آنها به باشگاه نوتیس داده و خواهان 

دریافت طلب شان در زمان تعیین شده باشند. 

 دستیاران یحیی رفتنی شدند!
باشـــگاه پرسپولیس در پرداخت دســـتمزد بازیکنان و 

مربیـــان خارجی خود هم چندان طبـــق قرارداد عمل 

نکردنـــد. از طرفی هم قرارداد مربیان خارجی این تیم رو 

به اتمام اســـت و آنها پیشنهادی از باشگاه برای تمدید 

قرارداد دریافت نکرده اند. در این زمینه نیز درویش منتظر 

درخواست یحیی گل محمدی است و او نیز خواسته ای 

مبنی بر تمدید قرارداد با دستیارانش نداشته است. دلیل 

این مســـاله را هم در بالا اشاره داشتیم؛ اینکه سرمربی 

پرسپولیس ابتدا منتظر تسویه حساب با اعضای تیمش 

اســـت تا درمورد ماندن یا رفتن فردی در تیمش موضع 

خود را به باشـــگاه اعلام کند. در همین راســـتا مربیان 

خارجی پرســـپولیس به باشگاه مراجعه کرده و خواهان 

مطالبات شان شدند. در واقع خواسته سه دستیار خارجی 

یحیی این اســـت که قبل از رفتن بـــا آنها طبق قرارداد 

تسویه حســـاب شود. هر ســـه قصد دارند بعد از فینال 

جام حذفی ایران را ترک کنند. لوسادا خواسته برای روز 

پنجشنبه بلیت ســـفر به مالاگای اسپانیا برای او گرفته 

شـــود و ویرا به همراه ننکا نیز به دنبال این هستند تا روز 

جمعه راهی سائوپائولوی برزیل شوند. بعد از خواسته این 

مربیان، درویش سخت به دنبال دلار بوده تا مربیانش با 

تسویه حساب راهی تعطیلات شوند. 

 تمایل مربیان خارجی پرسپولیس 
برای ماندن 

مربیان خارجی پرسپولیس که عملکرد تاثیرگذاری در 

این فصل در تیم شان داشتند هر سه مایل به ماندن در 

این تیم هستند اما در عین حال متعجبند که چرا با آنها 

در مورد تمدید قرارداد مذاکره نشده است. این در حالی 

است که آنها در برنامه آماده سازی تیم پرسپولیس برای 

فصـــل آینده نیز به یحیی گل محمدی کمک کرده اند. 

در هر صورت آنها متوجه شـــدند که در این زمینه قرار 

اســـت یحیی از باشگاه درخواست کند و آن وقت برای 

تمدید قراردادشان اقدام خواهد شد. اما اینکه باشگاه 

پرسپولیس بتواند در این بحران مالی قبل از رفتن این 

نفرات با آنها تسویه حساب کند باید منتظر ماند. ناگفته 

نماند که ایجنت این مربیان خیلی از نحوه پرداختی به 

آنها در فصلی که گذشت رضایت نداشتند. 

 ننکا از قطر پیشنهاد دارد
ننکا مربی دروازه بان های پرسپولیس در مراجعه اخیرش 

به این باشـــگاه برای پیگیـــری مطالباتش اعلام کرده که 

برای ماندن در پرسپولیس مشتاق است اما خیلی منتظر 

پیشنهاد تمدید قرارداد نخواهند ماند. او مدعی شده که از 

یک تیم قطری پیشنهاد دارد و خانواده اش نیز تمایل زیادی 

به زندگی در این کشور دارند. با این حساب احتمال جدایی 

ننکا از پرسپولیس بیشتر از ماندنش در این تیم است. نا گفته 

نماند دستمزد دستیاران خارجی یحیی هر یک حدود 180 

هزار دلار بود و آنها تقریبا 60 درصد طلب شـــان را دریافت 

کرده اند. به آنها اعلام شـــده که تا فردا مابقی طلبشان را 

دریافت خواهند کرد تا دغدغه ای برای رفتن نداشته باشند. 

 ایرانسل به داد پرسپولیس می رسد 
شرکت ایرانسل به عنوان یکی از حامیان این فصل باشگاه 

پرسپولیس قرار است امروز یا فردا آخرین قسط پرداختی اش 

به این باشـــگاه را انجام دهد. مبلغ این قسط 18 میلیارد 

خواهد بود که قطعا کفاف تسویه حساب با بازیکنان داخلی 

و خارجی پرســـپولیس را نخواهد داد. در این مورد با خبر 

شدیم درویش به دنبال منابع دیگر برای افزایش پرداختی 

به اعضای تیمش است. 

تیم آلومینیوم اراک فصل را خوب شروع نکرد و تقریبا 

تا هفته هشتم در نیمه پایینی جدول و در بین 6 تیم 

انتهایی نوسان داشت. از آن پس اما روند تساوی های 

این تیم شروع شد و شاگردان رحمتی تلاش کردند 

خود را در میانه جدول حفظ کنند. از نتایج این تیم 

چنین بر می آمد که آنها همتی برای بالاکشیدن خود 

ندارند یا بهتر است بگوییم به همین رده نهم تا هفتم 

راضی هستند. در ادامه، این روند و اختلافاتی که بین 

مربی و مدیرعامل این باشگاه به وجود آمد نیز در نتایج 

بی تاثیر نبود و درنهایت اما مدیران کارخانه مداخله 

کردند و به این غائله خاتمه دادند و استارت برنامه ها 

برای سال جدید از همین جا در کارخانه زده شد. 

 دلیل تغییرات در بدنه مدیریتی
تنش های به وجود آمده درطول فصل در باشگاه آلومینیوم 

و چالشی که محمد رجائیان با سیدمهدی رحمتی داشت 

بهانه خوبی برای تغییرات مدیریتی بود. به این ترتیب که 

براساس تصمیم شرکت آلومینیوم سه عضو هیات مدیره 

ازجمله محمد رجائیان از هیات مدیره خارج و سه عضو جدید 

جایگزین آنها شدند. با این حال مقرر شد رجائیان در پست 

مدیرعاملی باقی بماند.  کم شدن قدرت مدیرعامل باشگاه 

آلومینیوم با خروج از هیات مدیره این ذهنیت را به وجود آورد 

که شـــاید قرار است او نیز برکنار شود. درطول فصل بارها 

صحبت از جایگزینی مدیرعامل باشـــگاه بود. بااین حال 

اینطور که به نظر می رســـد مدیرعامل این باشگاه فعلا و 

حداقل تا شروع لیگ بیست وسوم در این باشگاه خواهد بود 

و در نقل وانتقالات شرکت می کند. از طرفی با توجه به عدم 

استفاده از نیروهای جوان باشگاه و تیم های پایه آلومینیوم، 

بنا شد آکادمی این باشـــگاه با توجه خاص هیات مدیره 

راه اندازی شـــود تا از این پس این باشگاه همچون برخی 

باشگاه های لیگ برتری در آکادمی خود سرمایه سازی کرده 

و حتـــی از آن طریق درآمدزایی کنند. این موضوع تقریبا 

دوفصل پیش نیز در هیات مدیره مطرح شد اما نیمه تمام 

ماند. درواقع روی کار آمدن میثم مجیدی از بازیکنان سابق 

تیم های استقلال و آلومینیوم در هیات مدیره این باشگاه در 

راستای این هدف اتفاق افتاد.  البته اعضای جدید فعلا فقط 

حکم گرفتند و هنوز در این باشگاه مستقر نشدند، از این رو 

چون هنوز وارد فضای کار نشدند چندان اشرافی نسبت به 

مسائل ندارند. این برنامه که در جلسات اخیر به شدت به 

آن پرداخته شد، قرار است با یک برنامه بلندمدت و با هدف 

استفاده از بازیکنان آکادمی در تیم بزرگسالان و تقویت این 

تیم اجرایی شود و استارت آن به زودی می خورد. در اصل 

توسعه و تجهیز زیرساخت های این تیم و حرفه ای سازی و از 

سوی دیگر تکمیل و تجهیز امکانات باشگاه نیز بخش مهمی 

از برنامه های هیات مدیره است و چون کارخانه احساس 

کـــرد تاکنون در این مورد کوتاهی شـــده و به آن پرداخته 

نشـــده به جد خواهان توجه به این موضوع شده است. به 

این ترتیب به نظر می رســـد هیات مدیره جدید نه تنها قرار 

است برای این باشگاه سیاستگذاری کلان کند که درنظر 

دارند در امور اجرایی نیز مداخله کند و این سیاست ها را به 

مرحله اجرا درآورد. 

 نارضایتی از جایگاه آلومینیوم
طی سه سال اخیری که تیم آلومینیوم به لیگ برتر صعود 

کرده، در این فصل جایگاه بهتری کســـب کرده اســـت. 

آلومینیوم در ســـال اول حضورش یازدهم شد، فصل بعد 

رده هشـــتم را تجربه کرد و در فصلی که گذشت با تفاضل 

گل بهتـــر در رقابت با تیم فـــولاد در رده هفتم قرار گرفت. 

این اما برای آلومینیومی ها راضی کننده نیســـت، آنها در 

این فصل فقط 8 برد داشته اند و اگر به لطف مساوی های 

پرشمارشان نبود، امکان نداشت بتوانند چنین جایگاهی 

کسب کنند.  همین موضوع باعث شد با توجه به عملکرد 

مهدی رحمتی و تیم آلومینیوم، رضایت چندانی از شرایط 

این تیم وجود نداشته باشد. مدیران این کارخانه که بودجه 

مشخص و بی چون وچرایی برای تیم شان فراهم کرده اند، 

امیدوار بودند مانند دیگر تیم صعود کننده به لیگ برتر یعنی 

مس رفسنجان در نیمه بالای جدول برای سهمیه بجنگند.  

هرچند رجائیان در مصاحبه اخیر خود مدعی شده با توجه 

به بودجه نتایج رضایت بخش بوده اما واقعیت این است که 

رضایتی وجود ندارد. البته این به معنی برکناری رحمتی 

نیست و آنها با توجه به اینکه این مربی هنوز قرارداد دارد، 

می خواهند با او ادامه دهند اما درنظر دارند در جلسه با این 

مربی و بررسی برنامه های او برای فصل بعد تیم در خطوطی 

که لازم است تقویت شود. حتی در جلسه اخیر مدیران این 

باشگاه مقرر شد، برنامه هایی که منجر به این مهم می شود 

ارائه شـــود تا با کار زیـــاد در فصل پیش رو جایگاه بهتری 

کســـب کنند. آنها در این راستا برنامه ای هم برای کسب 

سهمیه دارند. از این رو درتلاشند زیرساخت های لازم برای 

اخذ مجوز حرفه ای فراهم شود تا به زودی آنها نیز همچون 

دیگر رقبا در لیگ برتر بتوانند مجوز بگیرند. 

 عدد شگفت انگیز پورحمیدی
گویا بودجه تیم آلومینیوم متناسب با تورم موجود افزایش 

پیدا کرده و هرچند هنوز این پول به باشگاه تزریق نشده اما 

در جلسه اخیر قول مساعد درخصوص این افزایش بودجه 

با اطمینان داده شده است. از این رو باشگاه آلومینیوم 

بدون شک در خرید مهره های تاثیرگذار و مدنظر مهدی 

رحمتی کوتاهی نخواهد کرد. بااین حال این مربی مایل 

است در درجه اول با بازیکنانی که قراردادشان تمام شده، 

تمدید کند. از این رو او لیســـتی از خروجی ها دراختیار 

باشگاه قرار داده و مدیرعامل می تواند با استفاده از همین 

لیست بازیکنان موردنظر مربی را که قراردادشان به پایان 

رسیده، تشخیص دهد و با آنها قرارداد ببندد. 

از آنجا که رحمتی از نفرات تیمش راضی اســـت تقریبا 

در همه پســـت ها بازیکن دارد و کمتر به جذب بازیکن 

نیاز پیـــدا می کند. بااین حال این فرضیه وجود دارد که 

اگر باشـــگاه نتواند با توجه به افزایش مبلغ قراردادها با 

برخی نفرات تمدید کند، ممکن است در برخی خطوط 

با مشـــکل روبه رو و مجبور به جذب بازیکن جدید شود. 

البته نباید فرامـــوش کرد که تیم با همین نفرات در رده 

هفتم قرار گرفت و برای بهتر شـــدن این رتبه بدون تردید 

به خریدهای بهتری نیاز دارد.  بااین حال مشکل اصلی 

تیم آلومینیوم در خط دروازه است. کاملا واضح است که 

حسین پورحمیدی نقطه قوت تیم آلومینیوم در فصل 

اخیر بود. آمار خوب او که تا آخرین هفته هم ردیف علیرضا 

بیرانوند با 17 کلین شیت قرار داشت گواه این ادعاست. 

قرارداد این دروازه بان با آلومینیوم به پایان رسیده و از آنجا 

که او به عنوان بازیکن قرضی و در معاوضه با پوریا آریاکیا 

از تراکتور به آلومینیوم آمده بود، با اتمام فصل به شکل 

خودکار بازیکن تیم تراکتور شد. پیغام تراکتوری ها برای 

او واضح و روشـــن است. تبریزی ها بدون هیچ تردید او را 

فراخواندند و گفتند خودشان به این دروازه بان نیاز دارند. 

این درحالی اســـت که اخبـــاری به عنوان یک گلر توانا 

و باتجربـــه درون دروازه تراکتـــور به راحتی جایش را به 

پورحمیدی نخواهد داد. جالب است که تراکتور هرچند 

این دروازه بـــان را فراخوانده اما درواقع نمی خواهد او را 

برای خود نگه دارد. تراکتوری ها مایلند او را بفروشـــند 

و بخشـــی از هزینه های خود را تامین کنند. آنها که در 

یک ســـال اخیر در بازار نقل وانتقالات خوب کار کنند و 

قراردادهای با حســـاب وکتاب بهتری بستند به باشگاه 

آلومینیوم پیشنهادی سرسام آور برای انتقال قطعی او 

دادند و مدعی هستند دیگر نه می  خواهند و نه می توانند 

این بازیکن را به صورت قرضی به تیمی منتقل کنند.

اینطور که از منابع آگاه در باشـــگاه آلومینیوم شنیدیم، 

پیشـــنهاد تراکتور به آلومینیوم آنقدر ســـنگین بود که 

به نظر می رســـد آنها قید پورحمیـــدی را زده اند؛ چراکه 

مبلغ درخواستی تراکتور شاید چیزی نزدیک به بخش 

قابل توجهی از بودجه کل این باشـــگاه است. درنتیجه 

هرچنـــد مذاکرات ادامه دارد ولی این انتقال با این عدد 

هرگز ممکن نخواهد بـــود. تراکتوری ها اما اصلا نگران 

نیســـتند، چون آنها برای این دروازه بان پیشنهادهای 

دیگری هم دارنـــد و به همین دلیل فعلا عجله ای برای 

مذاکـــره با آلومینیوم ندارند. در همین خصوص البته از 

یکی از مدیران این باشگاه شنیدیم، تراکتور درنهایت اگر 

نخواهد پورحمیدی را برای خودش نگه دارد گزینه ای بهتر 

از آلومینیوم ندارد؛ چراکه مبلغی که آنها خواستند در توان 

هیچ باشگاهی نیست که به دروازه بان نیاز داشته باشد، در 

نتیجه احتمالا با کمی تخفیف با هم توافق خواهند کرد. 

سه شنبه ۹ خرداد ۱۴۰۲   شماره ۳۸۷۷
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ورزش دانشگاه 
گفت وگوی »فرهیختگان« با ستاره قایقرانی ایران

از قهرمانی با دانشگاه آزاد تا تلاش برای کسب بهترین مدال هانگژو

نوروزی: مهم ترین مسابقات زندگی ام 
را پیش رو دارم

همان ابتدای مصاحبه به شوخی و خنده گفت اگر به عقب 

برگردم شاید اصلا ورزش را انتخاب نکنم، خیلی سخت است! 

اما همه می دانند این همان زینب نوروزی است که عنوان دار 

دوومیدانی بود و تعداد مدال هایش در حال بیشتر شدن بود اما تصمیم به تغییر 

رشـــته گرفت. به قایقرانی آمد و در این رشته هم عنوان دار شد و می درخشد. 

امسال با تیم دانشـــگاه آزاد قهرمان لیگ رویینگ ایران شد و امتیازآورترین 

بازیکن لیگ اســـت. زینب نوروزی این روزها در اردوی تیم ملی برای گرفتن 

خوش رنگ ترین مدال بازی های آســـیایی هانگـــژو تلاش می کند و بازی های 

کسب سهمیه المپیک را هم در پیش دارد. او در گفت وگو با »فرهیختگان« از 

آرزوی بزرگش گفت؛ »کسب مدال المپیک«!

این روزها دائما در اردو هستید و مسابقات خیلی مهمی در پیش دارید. 

بله. بازی های آسیایی هانگژو را در پیش داریم و این مسابقات برای من خیلی مهم 

است. دوست دارم در مسابقات آسیایی واقعا بتوانم بدرخشم و خودم را نشان دهم. 

مسابقات کسب سهمیه المپیک پاریس را هم در پیش داریم. به نظر من این دو مسابقه 

از مهم ترین مسابقات زندگی ام است. این روزها دائما تمرین می کنیم و برای کسب 

بهترین نتیجه تلاش می کنیم. 

 

پس روی یک مدال آسیایی حساب کنیم؟

ان شاء الله. تمام تلاشم را می کنم. 

بزرگ ترین آرزو و هدف زینب نوروزی در قایقرانی چیست؟

آرزوی هر ورزشکاری حضور در المپیک و مدال طلای المپیک است. 

تو امســـال با دانشگاه آزاد قهرمان شـــدی و الان امتیازآورترین بازیکن لیگ 

رویینگ ایرانی. 

بله من امســـال در تیم دانشـــگاه آزاد بودم و خوشبختانه موفق شدیم با این تیم در 

لیگ قهرمان شویم. من هم امتیازآورترین ورزشکار لیگ شدم و بسیار خوشحالم که 

به این موفقیت دست پیدا کردم. 

الان که قراردادت به اتمام رسیده باز هم با همین تیم ادامه می دهی؟

به امید خدا اگر شـــرایط قراردادهایمان کمی بهتر شود، در دانشگاه آزاد می مانم و 

در همین تیم پارو می زنم. 

شما چطور از رشته خودت یعنی دوومیدانی به سمت قایقرانی آمدی؟

من از ســـال 96 وارد قایقرانی شدم، قبل از آن دونده بودم و مدال کشوری داشتم. 

بعد از سه سال که دوومیدانی کار کردم، تصمیم گرفتم که وارد قایقرانی شوم. وقتی 

در یکی از ســـالن های زنجان می دویدم، مربی اســـتعدادیابی به من گفتند تو که 

قدت بلند اســـت، قایقرانی را هم امتحان کن. یک هفته بعد انتخابی تیم ملی بود و 

در دستگاه شبیه سازی قایقرانی )ارگومتر( بدون هیچ تمرین و آموزش و درحالی که 

فقط یک هفته بود وارد قایقرانی شـــده بودم، سوم شدم و به اردوی تیم ملی جوانان 

دعوت شدم. شش ماه بعد از دعوت به اردو به مسابقات قهرمانی آسیا جوانان اعزام 

شـــدم. نفر اول جوانان در کشور بودم و به اردوهای بزرگسالان دعوت شدم و خدا را 

شکر در اردوها ماندگار شدم. 

تو در دوومیدانی هم درخشان و عنوان دار بودی. اگر برگردی باز هم قایقرانی 

را انتخاب می کنی؟

هر رشته ای سختی های خودش را دارد ولی من قایقرانی را دوست دارم و راضی هستم. 

اما اگر به عقب برگردم سعی می کنم ورزش را انتخاب نکنم )با خنده(.

چطور؟

ســـختی هایش زیاد است! شاید همه مدال آوردن و لحظات خوشی را ببینند اما ما 

دوازده ماه ســـال را در اردو هستیم چون در استان خودمان شرایط تمرینی نداریم و 

حتما باید در اردوهای تیم ملی باشیم. این مساله از لحاظ روحی کمی سخت است. 

شرایط سخت تمرینی، تمرکز روی مدال آوری، دور بودن از خانواده. خانواده من زنجان 

هستند و خودم در اردوی تهران. اما این سختی ها لذت بخش است. 

خانواده اما برای حضور در این رشته حمایتت کردند و مشوق تو بودند. 

مادر من بسیار مرا حمایت کرد. حتی یک بار شرایط برایم آنقدر سخت شد که واقعا 

دلم می خواست برگردم. چمدانم را بستم که برگردم ولی مادرم به تهران آمد و با من 

صحبت کرد. گفت تو اینقدر ســـختی کشیدی پس بمان. مادر من اولین و بهترین 

حامی من بود. 

تو در این رشـــته درخشـــان بودی. چه در جوانان و چه در بزرگسالان. کمی از 

عنوان هایت صحبت می کنی؟

سال 2019 در مسابقات قهرمانی آسیای بزرگسالان دو مدال در قایق دو نفره و چهار 

نفره ســـبک وزن به دست آوردم و یک سال بعد در مسابقات کسب سهمیه المپیک 

برای اولین بار قایق دو نفره ســـبک وزن ما توانست سهمیه المپیک کسب کند ولی 

بخاطر کرونا فدراسیون جهانی از هر کشور کسانی 

کـــه بهترین رنگ مدال را داشـــتند دعوت کرد و 

ما نتوانســـتیم در المپیک باشیم. سال قبل در 

مســـابقات قهرمانی آسیا تایلند در قایق چهار 

نفره سوم شدم. 

صحبت دیگری هست؟

از شـــما و روزنامـــه »فرهیختـــگان« ممنونم. 

می خواهـــم جمله آخر را به مادرم بگویم 

برای روزی کـــه مصاحبه من را 

خواند. من دستبوس مادرم 

هســـتم که در هر شرایط 

سختی که داشتم، حامی 

من بـــود و امیدوارم به 

قدری در این رشـــته 

بدرخشم که او به من 

افتخار کند.

مربیان پرسپولیس خواهان ترک ایران شدند

یکنان است نه پیشنهادها یحیی منتظر تسویه حساب با باز

گزارش »فرهیختگان« از دلایل تغییرات مدیریتی در آلومینیوم

نارضایتی از رتبه تیم رحمتی 
پیشنهاد غیرمنتظره تراکتور به باشگاه اراکی برای پورحمیدی 

نیلوفر مژدهی
 خبرنگار

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

یگانه عصاری
خبرنگار


